
Razširjeno predsedstvo KK SZDL Nove Poljane je razpravljalo o
delu delegatov v delegacijah za zbor krajevnih skupnosti in delu
delegacij v delegacijah SIS.

Obsežna razprava je zajela praktično vso problematiko s tega
področja.

Prisotni so bili mnenja, da bomo morali pri evidentiranju za nove
volitve več časa posvetiti razgovorom s kandidati. Trenutno stanje je
namreč tako, da se posamezni delegati sploh ne zavedajo svojih
dolžnosti, zato je tudi njihova aktivnost slaba. Vodje delegacij, ki so
bili prisotni na seji predsedstva, so bili mnenja, da so materiali za
nekatere seje skupščine preobsežni, da imajo delegati premalo mož-
nosti posvetovati sezvolilci. Premalo jesodelovanjazdružbenopoli-
tičnimi organizacijami Razpravljalci so predlagali vrsto predlogov in
se zedinili za naslednje:

KS Nove Poljane

- Od strokovne službe SIS občine Ljubljana Center so zahtevali, da
pošljejo toliko gradiva za seje skupščine, kolikor je delegatov v
posameznih delegacijah (nekatere SIS pošiljajo samo po tri izvode)

- Delegate, ki niso aktivni in se ne udeležujejo sej delegacij, bo
predsedstvo KK SZDL opozorilo na njihove dolžnosti in obveznosti,
ki so jih sprejeli z izvolitvijo v delegacije.

- Na osnovi programa dela SOb Ljubljana Center bodo izdelali
program v KS, tako da bi vsaj približno predvideli datum za posa-
mezne sekcije.

- Socialistična zveza v KS bc aktivneje kakor doslej sodelovala z
delegacijami in jim pomagala pri sodelovanju s krajani.

• • •

Pobude, ki bi pomagale omiliti problem otroškega varstva. Komi-
sija pri svetu KS je na svoji seji v maju razpravljala o svojem pro-
gramu dela in med drugim dala mnenja za krajane, ki so na Centru za
socialno delo zaprosili za pomoč, razpravljala o sprejemu otrok v
vrtce in jasli na Poljanah.

Komisija ugotavlja, da imamo v KS več otrok, katerih starši prosijo
za sprejem v vrtec, kot pa bo razpoložljivih mest, zato je komisija
dala pobudo za ureditev prostora v kakšni ustrezni hiši in kjer bi vsaj
začasno rešili to vprašanje. Pobuda je dobra, kajti izgledi so, da
imamo prostor pa tudi defavko ustrezne izobrazbe. Interesentov za
varstvo je tudi dovolj, tako bo ena od prihodnjih nalog sveta KS in
komisije za urejanje prostora in komunalna vprašanja, da začneta
pobudo uresničevati.

• • •

Stabilizaci]a, ki ni najbolj primerna. Strokovna služba Samou-
pravne interesne skupnosti za zdravstvo občine Ljubljana Center je
za sejo skupščine 9. junija poslala za 9 delegatov, kolikor jih je v naši
KS, samo eno gradivo. Upajmo, da jih drugi SIS ne bodo posnemali.


